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I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Seneste nyt omkring kvoten på narhvaler i distrikt Upernavik er, at kvoten allerede er 

opbrugt. Agter Naalakkersuisut at gøre noget ved situationen? 

(Nikolaj Jeremiassen, Siumut) 

 

Begrundelse: 

Når man skal tænke på fangerne fra Upernavik uden andre muligheder, der tager på fangsttur nord 

for Upernavik, er det vigtigste fangsttur ved at blive aflyst for erhvervsfangerne. Derfor må der 

trædes til og forhøje kvoten, hvis man ikke kan finde andre løsninger. Derudover må man tænke sig 

frem og afskille kvoterne fra andre steder i takt med vækst i narhvalbestanden vil fangerne fra dette 

område tabe i kampen om kvoterne.  

 

Jeg ønsker, at mine spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 

 


